

Service Agreement

This service agreement made between:

First Party

Al Amara International Trading & Contracting Company

C. R. NO. 2055003030

POST BOX 10346

JUBAIL 31961

SAUDI ARABIA

Second Party

Mohammed Abdul Hakeem Al Nimer Gen. Cont. Est.

C. R.: 2053026488

Qatif - Kingdom of Saudi Arabia

Whereas the first party has various contracts with refineries, petrochemical plants, and other plants and wants to award some of its work to the second party to perform inspection, testing, consulting and training, and both have agreed to provide these services.

Both parties have agreed on the following:

Scope of Work:

Except as otherwise provided in the contract, the second party shall provide scope of work services and works required to execute/perform the job as agreed in accordance with the terms and conditions of the contract.

Contract Period:

This contract starts from 30/03/1447 corresponding to 22/09/2025 and ends on 21/04/1449 corresponding to 22/09/2027 unless terminated or extended in accordance with the terms and conditions of this contract.

Contract Value:

The first party shall pay the second party the rates as specified in the purchase order.

The first party will be responsible to arrange entry stickers and cards for the second party to perform the work at site.

The second party is responsible to provide all required documents for this purpose to the first party and guarantees the authenticity, activity, validity, and legality of such documents submitted to the first party.

The second party is responsible for paying salaries and wages to their employees working on the project and by

no means should it be delayed.

The second party is responsible for the sponsorship of all staff working on the project and insurance coverage for them (including third-party liability insurance, GOSI, accident coverage, etc.).

The second party shall provide monthly bills supported by documents and execution time cards, which are supported by the project supervisor authorized by the

The first party shall pay bills to the second party, which are approved by the project supervisor, within 60 days of bills receipt.

In witness thereof, both parties have executed the contract in two originals, and each party receiving one original.

> First Party الطرف الاول

شركة العمارة العالمية للتجارة والمقاولات

Al Amara International Trading & Contracting Company

C.R. 2055003030

Paidup Capital Sr. 1,000.000

P.O. Box 10346, Jubail Industrial City 31961

Tel.: (013) 341 1224 - Fax: (013) 341 0629

Kingdom of Saudi Arabia

E-mail: info@alamarainternationa.com - Website: www

شركة العمارة العالمية ت حارة والحقالة المحدودة

AL AMARA INTERNATIONAL

Trading & Contracting Company Ltd.

اتفاقية الخدمات

عملت هذه الاتفاقية و ادخلت حيز التنفيذ بين كل من :

الطرف الأول

شركة العمارة العالمية للتجارة والمقاولات

س ب رقم 2055003030

ص ب 10346

الجبيل 31961 - المملكة العربية السعودية

الطرف الثاني

مؤسسة محمد عبدالحكيم ال نمر للمقاولات العامة

س.ت: 2053026488

القطيف - المملكة العربية السعودية

حيث أن الطرف الأول ينفذ عدة عقود مع المصافي والمحطات البتروكيمائية ويرغب في منح جزء من أعماله إلى المقاولين المحليين ذوي الخبرة في مجال التفتيش والاختبار والاستشارات والتدريب وحيث أبدى الطرف الثاني أستعداده لتنفيذ الأعمال الموكلة البه

اتفق الطرفان على التالي:

1 العمل المطلوب تنفيذه:

مالم يرد فيه نص خلافاً لذلك، يقوم الطرف الثاني بتوريد كافة الخدمات وأداء جميع الأعمال اللازمة والمطلوبة لتنفيذ نطاق العمل وفقاً لأحكام وشروط العقد والمواصفات المحددة.

تبدأ مدة العقد من 1447/03/30 الموافق 2025/09/22 وتنتهى في 1449/04/21 الموافق 2027/09/22، ما لم يتم إنهاؤه أو تمديده وفقًا لأحكام وشروط العقد.

> سعر العقد: .3

يدفع الطرف الأول للطرف الثاني عن تنفيذ العقد التعويض المحدد في طلب الشراء.

الطرف الأول مسؤول عن استخراج بطاقات وتصاريح دخول الطرف الثاني إلى موقع العمل.

يزود الطرف الثاني الطرف الأول بجميع الوثائق المطلوبة لدخول موقع العمل على أن تكون المعلومات المدونة على تلك الوثائق من مسؤولية الطرف الثاني وحسب الأنظمة والقوانين المعمول بها.

يتعهد ويلتزم الطرف الثاني بدفع المرتبات والمستحقات النظامية .6 لمنسوبيه العاملين ضمن المشروع وعدم التأخر في ذلك.

يتعهد الطرف الثاني بأن جميع منسوبيه العاملين بالمشروع على كفالته وتحت مسؤوليته وأنهم مسجلون ضمن التامينات الاجتماعية والتامين الصحى حسب نظام العمل والعمال.

يقدم الطرف الثاني المستخلصات والفواتير الشهرية مدعمة يمسنندات التنفيذ وبطاقات الوقت المعتمدة من مشرف المشروع المخول من الطرف الأول.

يلتزم الطرف الأول بسداد مستخلصات وفواتير الطرف الثاني المعتمدة من مسؤول المشروع خلال 60 يوم من استلام القواتير.

٠٥٣, ٢٩٤٨٨: ت- ١

وإثباتاً لما تقدم، حرر الطرفان هذا العقد من نه للعمل بموجبها

Second Party

رقم الاشتراك 2053026488 Moh

تاريخ الطلب 15/10/2025 513114

> مقدم الظلب محمد عبد الحكيم الى نمر للمقاولات

س.ت ۳۰۳۰ رأس المال المدة ص.ب ۱۰۳٤٦ تلفون : ١٢٢٤ المملكة العربية

nt. Est.